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Lös problemet med tillgängligheten till St Lars vårdcentral 
Ulf Nymark konstaterar i sin artikel om servicebussarna i förra VB att de borgerliga partierna redan 
för tre år sedan överlämnade stadstrafiken till Skånetrafiken, som prompt la ner servicelinjen. 
   Sedan kom medborgarförslaget om ett återinförande som därefter i ett par år har ältats av 
tjänstemän och politiker i nämnder, kommunstyrelse och fullmäktige under hundratals arbetstimmar
utan resultat.
   Under tiden förändrades verkligheten. Skånetrafiken gjorde ändringar som ökade tillgängligheten 
till ett par vårdcentraler. Men inte i Klostergården.
   Det är olyckligt. Problemet från början var störst i Klostergården, där vårdcentralen ligger utanför 
bostadsområdet och tillgängligheten försvåras av en backe. Det är anledningen till att 
medborgarförslaget kommer därifrån.
   Frågan är alltså nu begränsad till Klostergården. Den kan åtgärdas utan att kostnaderna uppgår till 
de 8-10 miljoner kronor som Ulf påstår. 
   Det är möjligt att på många sätt och till mycket lägre kostnad ordna en regelbunden 
servicetransport för rörelsehindrade i Klostergården till St Lars vårdcentral där den ligger ovanför 
backen. 
   Man kan tänka sig ett mindre fordon som går vid regelbundna tider, samordnade med 
vårdcentralens mottagning. En annan möjlighet är att lägga om busslinjerna, kanske i första hand 
linje 1. Då kan de rörelsehindrade som är över 75 använda sitt gröna kort och åka fritt.
   Tänk på saken en gång till, Ulf, och lös problemet! Du kommer att vinna tacksamhet och 
ryktbarhet.
Gunnar Stensson


